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Inleiding 
 
Na het afgelopen lustrumjaar, waarin de Utrechtse Historische Studentenkring haar 85e verjaardag 
vierde, is de tijd aangebroken om weer vooruit te kijken. Als kandidaat voor het 86e bestuur der 
UHSK zetten wij in dit beleidsplan uiteen hoe wij de toekomst van de vereniging voor ons zien.  
 
Het verleden van de UHSK, dat afgelopen jaar wederom uitgebreid in de belangstelling stond, is er 
één om meer dan trots op te zijn. Van kleine studentenkring naar linkse vakbond tot omvangrijke 
studievereniging, de UHSK is altijd een plek geweest waar Utrechtse geschiedenisstudenten 
bijeenkwamen voor zowel inhoudelijke als gezellige activiteiten.  
 
De afgelopen jaren hebben de UHSK verder gebracht op het pad dat de betreffende besturen 
wensten in te slaan. De vereniging werd geprofessionaliseerd op onder meer bestuurlijk en financieel 
gebied, alsmede werd er gekeken naar manieren om de aantrekkelijkheid en openheid van de UHSK 
te vergroten. Op aantoonbare punten zijn onze voorgangers in hun opzet geslaagd. Zo heeft het 84e 
bestuur de basis gelegd voor een onderwijscommissie die zich bezig houdt met een verbetering van 
de kwaliteit van de opleiding Geschiedenis. Hierdoor staat onderwijs weer beter op de kaart bij de 
UHSK. Daarnaast heeft het 85e bestuur een succesvolle start gemaakt met een alumnibestand. De 
geslaagde alumnidag en het enthousiasme van de aanwezige alumni geven motivatie om het 
alumnibeleid vorm te geven.  
 
Bovenstaande ontwikkelingen zouden wij als mogelijk kandidaatsbestuur graag doorzetten in het 
komende jaar. Net als in elke vereniging blijven er echter elementen die verbeterd kunnen worden. 
Wij willen verder gaan met de archiefcommissie om orde te scheppen in de chaos van het archief. 
Verder constateren wij dat er nog veel mogelijkheden liggen bij het studie-inhoudelijke aspect van de 
UHSK. Naast onder meer het bestaande symposium, het Politiek Café, de Holocaust Memorial Day en 
de Von der Dunk-lezing, willen wij de inhoudelijke activiteiten uitbreiden door middel van de 
Historisch Relevante Commissie en een uitgebreider takenpakket voor de UBO.  
 
In dit beleidsplan komen achtereenvolgens de volgende onderwerpen aan bod: 

 Behoud openheid en gezelligheid 

 Commissiebeleid 

 Eerstejaarsbeleid 

 Studie-inhoudelijk programma 

 Onderwijsbeleid 

 Alumnibeleid 

 Archiefbeleid 

 Boekverkoop 

 Financieel beleid 
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Kernpunten beleid 
 
Behoud openheid en gezelligheid 
De openheid van de UHSK is een eigenschap van de vereniging die jaarlijks terug te vinden is in de 
beleidsplannen. Ook wij zien het belang hiervan in. De UHSK-kamer speelt in dit open karakter een 
belangrijke rol en zal ook in de toekomst de functie van huiskamer op de Drift moeten blijven 
vervullen. De UHSK heeft een breed scala aan activiteiten dat zorgt voor de gezelligheidsfactor 
binnen de vereniging. Hoewel wij pleiten voor een verdere verdieping van de inhoudelijke 
activiteiten moet dit niet ten koste gaan van het gezelligheidsaspect dat vele actieve leden aantrekt.  
Tot een paar jaren geleden kende de UHSK nog een Muziekcommissie. Op dit moment is er behoefte 
om weer een Muziekcommissie op te richten. Wij willen dit graag voor de muzikale 
geschiedenisstudenten faciliteren onder de naam MusiCie. Deze commissie zal als taak hebben om 
zowel evenementen te organiseren voor de leden, alsmede om zelf te musiceren. 
In het afgelopen lustrumjaar werd de lustrumweek goed ontvangen. Veel van de in lustrumweek 
georganiseerde activiteiten bleken organisatorisch en kostentechnisch zeer goed haalbaar. Wij willen 
ook de 86e verjaardag van de UHSK op dergelijke wijze vieren. Uiteraard kan door het ontbreken van 
lustrumgelden het niet in dezelfde vorm terug worden gebracht, maar een week vol feestelijke 
activiteiten zien wij wel als mogelijkheid. Deze activiteiten worden onder coördinatie van twee 
bestuursverantwoordelijken door verschillende commissies georganiseerd. Op deze manier hopen 
wij dat de diesweek kan bijdragen aan de sociale cohesie binnen de UHSK.  
 
Commissiebeleid 
De commissies zijn de spil van de UHSK. Door de jaren heen hebben de commissies invulling gegeven 
aan de UHSK door zowel gezellige als studiegerelateerde activiteiten. Dit proces kan gestroomlijnd 
worden door hervormingen in de MarCo en de PolCa (zie studie-inhoudelijk programma) maar ook 
door enkele gemeenschappelijke elementen van de commissie aan te pakken.  
Op dit moment wordt er al aan het begin van elk cursusjaar een commissiedraaiboek uitgereikt aan 
de diverse commissies. Wij constateren dat hier weinig tot niets mee wordt gedaan, terwijl het nuttig 
kan zijn binnen een commissie met onervaren leden. Wij willen deze commissiedraaiboeken dan ook 
bespreken met de commissies in plaats van ze alleen aan te bieden Hierdoor wordt de kans op een 
succesvolle start van een commissie vergroot.  
Het is van belang dat de activiteiten die door de commissies zijn georganiseerd actief gepromoot 
worden. Binnen elke commissie zal naast een voorzitter, secretaris en penningmeester ook de 
commissaris PR aangesteld worden. Hier zal de commissaris Media en Boekverkoop toezicht over 
houden. Naast het gebruik van Facebook en de website lijkt er op dit moment weinig te worden 
gedaan aan verdere promotie. Met het gebruik van deze media wordt op dit moment met name een 
al bekende groep UHSK’ers bereikt. Wij pleiten ervoor dat promotie ook weer actief plaats zal vinden 
in collegezalen. 
De wekelijkse stuurgroep blijft de manier om als bestuur actief betrokken te blijven bij alle 
commissies. Daarnaast is ook het contact tussen de commissies onderling belangrijk voor het 
afstemmen van activiteiten en het organiseren van activiteiten in samenwerkingsverband. Het is van 
belang dat deze wisselwerking nauwkeurig wordt gecoördineerd, enerzijds door het bestuur, 
anderzijds door de voorzitters van de commissies. Om de wisselwerking te bevorderen zullen wij alle 
voorzitters van de commissies tenminste één keer in het komend bestuursjaar uitnodigen voor 
overleg. Deze bijeenkomsten zijn een manier voor ons om een vinger aan de pols te houden wat 
betreft onze speerpunten, met name die op de lange termijn. Bij deze bijeenkomsten staat centraal: 
het archiveringsbeleid, het waarborgen van de continuïteit van de commissies, 
commissieledenbeleid en specifieke onderwerpen zoals de promotie van activiteiten en de functie 
verdeling binnen de commissie. Op deze manier willen wij op de hoogte blijven van het  functioneren 
van de commissies.  
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Eerstejaarsbeleid 
De toekomst van de UHSK ligt bij de eerstejaars, daarom willen wij meer tijd en aandacht besteden 
aan het eerstejaarsbeleid. De Eerstejaarsraad (EJR) is een belangrijke commissie binnen de UHSK 
waar eerstejaars elkaar kunnen ontmoeten en aan activiteiten kunnen deelnemen. In het verleden is 
echter gebleken dat de EJR uit een kleine groep eerstejaars bestaat, die voornamelijk de eigen 
vriendenkring uitnodigt voor activiteiten. Dit willen wij veranderen door te streven naar een EJR 
bestaande uit tenminste één student uit elke werkgroep. Op de commissiemarkt zal naast naam en 
e-mailadres ook naar werkgroepnummer worden gevraagd. Mochten er werkgroepen ontbreken dan 
zullen wij in eerste instantie actief proberen te benaderen via de werkcolleges. Daarnaast is het 
belangrijk dat de EJR het gehele jaar door een actieve commissie blijft. Om dit te realiseren moet de 
EJR intensief begeleid worden. De commissaris Intern/Extern zal actief betrokken zijn bij de 
opstartfase van de eerstejaarsraad en supervisie houden over de gang van zaken binnen de 
commissie.  
Om meer zicht te hebben op wie lid is van de UHSK brengen wij de ledenpasjes weer terug voor de 
eerstejaars. Wij realiseren ons dat dit al een aantal jaren niet is gebeurd. Voor de ouderejaars zonder 
ledenpasje die interesse hebben in een ledenpasje bieden wij de mogelijkheid om dit op aanvraag te 
doen.  
 
Studie-inhoudelijk programma 
Het studie-inhoudelijke aspect van de UHSK valt nog te verbeteren en uit te breiden. Naast de 
bestaande Von der Dunk-lezing, de Holocaust Memorial Day en het Symposium vinden wij het 
belangrijk het aanbod van inhoudelijke activiteiten te vergroten. Om de mogelijkheden volledig te 
benutten vinden wij het noodzakelijk om de Maatschappelijk Relevante Commissie (MarCo) de 
commissie van de UHSK voor Beter Onderwijs (UBO) en het Politiek Café (PolCa) te reorganiseren. 
Het streven is dat de UBO elk blok één activiteit zal organiseren in samenwerking met een docent van 
een niveau één cursus. Dit kan gebeuren in overleg met de Eerstejaars Raad. Op die manier worden 
eerstejaars actief bij het studie-inhoudelijke programma van de UHSK betrokken. Natuurlijk zijn deze 
activiteiten ook toegankelijk voor geïnteresseerde ouderejaars. 
Uit onze ervaring blijkt dat er veel verwarring bestaat over de naam van de MarCo bij de eerstejaars 
maar ook bij docenten. Om deze reden hebben wij voor een naam gekozen die meer aansluit bij de 
activiteiten die zij organiseren; de Historisch Relevante Commissie (HistoriCie). De HistoriCie zal zich 
blijven richten op studie-inhoudelijke activiteiten. Afgelopen jaren zijn het literair café, het Tweede 
Kamerbezoek, het bezoek aan het Vredespaleis en Joegoslavië-tribunaal en een excursie naar Aken 
succesvol gebleken. Een ambassadebezoek staat ook nog altijd hoog op de agenda.  
Het Politiek Café is de afgelopen jaren niet zo succesvol geweest. Wij denken dat wij door middel van 
een nieuwe groep mensen een frisse start kunnen maken met de PolCa. Aan de inhoudelijke taak van 
de PolCa hoeft niets veranderd te worden. Door middel van een meer aanwezige en tijdige promotie 
in colleges en op Facebook menen wij dat er een grotere groep mensen aangesproken kan worden.  
Het organiseren van de Holocaust Memorial Day is voor de UHSK een goede manier om zichtbaar te 
zijn binnen de universiteit. De afgelopen jaren bleek de organisaties veel werk te zijn. Daarom maken 
wij er in plaats van een bestuurstaak een commissie van. 
 
 
Onderwijsbeleid 
Door middel van het bijwonen van promoties en oraties willen wij de band tussen de UHSK en het 
departement versterken. Ook willen we proberen docenten meer bij de UHSK betrekken. Hierbij kan 
gedacht worden aan samenwerking voor studie-inhoudelijke activiteiten en de Aanzet. Naast de 
jaarlijkse buitenlandvoorlichting willen we het aankomend jaar ook een stagevoorlichting 
organiseren. 
Ten slotte zal de UBO dit jaar in het eerste blok gaan proberen tentamentrainingen voor eerstejaars 
te organiseren. Een aantal gemotiveerde ouderejaars kan met behulp van oude tentamens uitleg 
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geven over het maken van tentamens: wat is belangrijk om te leren, hoe kan je het beste leren, waar 
bestaat zo’n tentamen nu uit, hoe beantwoord je begripsvragen, hoe beantwoord je open vragen. 
Ook kunnen ouderejaars uiteraard specifieke vragen over de te behandelen stof beantwoorden. 
Mocht een dergelijke training succesvol zijn en is er genoeg animo, dan kan er gekeken worden naar 
een herhaling in de blokken 2, 3 en 4. 
  
 
Alumnibeleid 
Het 85e bestuur is het afgelopen jaar begonnen met het aanleggen van een alumnibestand. 
Ondertussen zijn er veel adressen verzameld, maar de mogelijkheden met een alumnibestand zijn 
nog niet volledig verkend. In het aankomende jaar zal de nieuw op te zetten alumnicommissie zich 
hierover buigen, waarna zij de mogelijkheden zal afwegen en een concreet beleid ten aanzien van de 
komende jaren zal opstellen. Duidelijk is dat de statuten alumnileden nog niet voorzien. Er zal dan 
ook gekeken moeten worden naar eventuele wijzigingen van de statuten en/of het huishoudelijk 
reglement. 
 Totdat er een concreet beleid is omtrent de alumni zal het alumnibestand gebruikt worden 
om de alumni uit te nodigen voor de al bestaande inhoudelijke activiteiten: de Holocaust Memorial 
Day, de Von der Dunk-lezing en het symposium. Ook zal er in het aankomende jaar een lezing 
worden georganiseerd voor de alumni met een aansluitende borrel. 
 
Archiefbeleid 
Het op orde brengen van het schriftelijke alsmede het digitale archiefmateriaal van de UHSK is een 
ambitieus punt dat menig kandidaatsbestuur voor ons in zijn beleidsplan heeft opgenomen. Echter, 
tot op heden is daar weinig tot geen vooruitgang in geboekt. Het materiaal dat nog verwerkt moet 
worden beslaat de jaren 1991 tot heden. Deze stapel blijft met het jaar groeien. Daarom streven wij 
ernaar om in het aankomende bestuursjaar de archivering waarmee het 85e is begonnen voort te 
zetten. Het volgende stappenplan is hiervoor opgesteld. 
De oprichting van de Archiefcommissie is sinds het 85e bestuursjaar een feit. Deze commissie zal 
eerst een concreet plan schrijven, waarin wordt uiteengezet hoe de archivering exact in zijn werk zal 
moeten gaan. Dit met het oog op de toekomst. Vervolgens kan met de verwerking van het materiaal 
begonnen worden. Er zal eerst geïnventariseerd moeten worden om welk materiaal het gaat. Hier 
moet een duidelijke scheiding plaatsvinden tussen nuttig en nutteloos materiaal. Vervolgens zal het 
nuttige materiaal gecategoriseerd moeten worden. Ten slotte kan het materiaal verwerkt worden. 
 
Het doel van dit archiefbeleid is tweeledig.  

 Enerzijds moet de archivering niet een voornemen, maar een activiteit worden binnen UHSK. 

 Anderzijds zal het komende bestuursjaar, en in het bijzonder de Archiefcommissie, als 
voorbeeld voor latere jaren van UHSK moeten dienen. Continuïteit creëren rondom de 
archivering staat hierbij hoog in het vaandel. 

 
Boekverkoop 
De afgelopen jaren is er flink gewerkt aan de verbetering van de boekverkoop. De verkoop onder 
eerstejaars loopt goed en ook ouderejaars kopen steeds vaker hun boeken bij de UHSK. Toch valt er 
nog veel te halen bij de boekverkoop, vooral bij ouderejaars.  
Dit jaar gaan we door met het actief promoten van de boekverkoop zoals dat de afgelopen jaren 
gebeurd is. Voor de eerstejaars gaat er echter wat veranderen. Eerstejaarsboeken worden, om aan 
de wettelijke normen te voldoen, niet meer in bulk ingekocht. In plaats daarvan krijgen eerstejaars in 
hun introductiepakket de mogelijkheid om meteen hun boeken voor blok één te bestellen. De rest 
van het jaar zullen zij hun boeken net als ouderejaars via de website bestellen. Wel zullen ze hier 
langer de tijd voor krijgen en actief van op de hoogte gehouden worden.  
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Financieel beleid 
De penningmeester van het 85e bestuur heeft gedurende het jaar goed werk verricht met betrekking 
tot de financiële huishouding van de vereniging. Ons bestuur zal dit beleid van nauwkeurigheid 
voortzetten. Binnen onze begroting zijn de accenten echter enigszins verlegd. Gedurende het 
afgelopen jaar is gebleken dat de Aanzet en de Argus beiden een erg ruim budget toebedeeld 
hebben gekregen. Wij stellen dit bij naar de uitgaven die zij dit jaar gedaan hebben. Het geld dat 
hierbij vrijkomt verdelen wij over de commissies die tot de speerpunten van ons beleid horen. De 
UHSK voor Beter Onderwijs zal een forse kapitaalinjectie krijgen om de beoogde nieuwe 
eerstejaarsactiviteiten te ontplooien. De Historisch Relevante Commissie krijgt meer budget om de 
onderwijsgerelateerde activiteiten tot een succes te brengen. De Ouderdagcommissie zal een kleine 
uitbreiding van het budget krijgen om haar begroting weer sluitend te maken. De 
Carrièredagcommissie wordt voortaan ook op de begroting vermeld. Het budget van de PolCa wordt 
gecorrigeerd naar het verwachte benodigde bedrag. Wat betreft ons voornemen om het 
gezelligheidsaspect van de UHSK te continueren zal de Galacommissie een ruimer budget krijgen 
zodat zij beter kan voorzien in haar eigen financiering. Met het oog op de eventuele verhuizing 
verhogen wij het bedrag dat gereserveerd is voor onvoorziene uitgaven.  
 
Tot besluit 
‘Geschiedenis is onze verbintenis’. 
 
Wellicht is dit de belangrijkste zinsnede uit het officieuze verenigingslied van UHSK. Net zoals dat 
geldt voor de gehele opleiding Geschiedenis, wordt de UHSK gekenmerkt door een veelvoud aan 
verschillende mensen. Ondanks deze verschillen hebben al deze mensen een gemeenschappelijk 
raakvlak: geschiedenis.  
Als mogelijk bestuur in het 86e levensjaar van UHSK wensen wij voort te zetten wat onze voorgangers 
hebben opgebouwd: een waarlijk historische vereniging, waar ruimte is voor ontspanning en 
ontplooiing.  
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Functieverdeling 
 
Joost Vinke – Voorzitter (Secondant Intern/Extern) 
Commissies:  Carrièredagcommissie, Symposiumcommissie, Alumnicommissie 
Taken:   Von der Dunk-lezing, Let’s Go, Diesweek 
 
Arthur van’t Spijker – Secretaris (vicevoorzitter) 
Commissies:  Archiefcommissie, Excursiecommissie, Muziekcommissie 
Taken:   Full House 
 
Frank Moerenhout – Penningmeester   (vicesecretaris) 
Commissies:  Feestcommissie, Dramacommissie, Politiek Café 
 
Franka Schaap – Commissaris Onderwijs  (vicepenningmeester) 
Commissies:  UHSK voor Beter Onderwijs, Ouderdagcommissie, Holocaust Memorial Day,    
   Historisch Relevante Commissie 
Taken:   Meeloopdagen  
 
Michiel Lemmers – Commissaris Media & Boekverkoop   (Secondant  Onderwijs) 
Commissies:  Aanzet, Argus, Beeldcommissie 
Taken:  ISHA, Boekenfonds 
 
Anne van Wijk – Commissaris Intern/Extern (Secondant Media & Boekverkoop) 
Commissies:  Galacommissie , Eerstejaarsraad, Activiteitencommissie 
Taken:   Berlijnreis, Pan Historisch Verband, Buitenlandvoorlichting, Diesweek, SVO, VIDIUS 
 

 


